
 

Van: Marc van Schuppen  
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Aan:               

  

Onderwerp: Duiding positie 1e en 2e ringgemeenten 

 

 
Beste Hans, 

 

In vervolg op het telefoongesprek dat wij  eerder vandaag 
hebben gevoerd, stuur ik je onderstaand ook schriftelijk de 

nadere duiding van onze positie. 

Op woensdag 2 september j.l. hebben Marcel Bax 

(vertegenwoordiger 2e ring), Frank van der Meijden 
(plaatsvervangend vertegenwoordiger 2e ring) en ik contact 

gehad met de overige wethouders van de 1e en 2e ring. 
Daaruit bleek dat er veel onduidelijkheid was over de duiding 

van ons standpunt in de eerder door mij, mede namens de 
provincie Noord-Brabant en de gemeente Eindhoven, aan jouw 

gestuurde brief van 19 augustus 2015. Gelet daarop vinden 
wij het belangrijk om je onderstaande concretisering te 

sturen. 

 

Alle twaalf betrokken gemeenten zijn het er over eens dat de 
in voormelde brief voorgestelde opzet van het 

uitvoeringsoverleg een goede zaak is en de regio ook het 

benodigde vertrouwen geeft in het vervolg op de Alderstafel. 

Wij willen benadrukken dat daarmee ons standpunt ten 
aanzien van het evaluatieadvies, zoals op 21 juli 

gepresenteerd, niet is gewijzigd. De regiogemeenten blijven 
van mening dat met de nu voorgestelde groei de komende 

jaren te veel wordt gevraagd van de omgeving. Wij hopen dan 
ook dat de stap die wij naar aanleiding van de oproep aan de 

Alderstafel van juni hebben gezet (het samen met BOW en 
BMF gepresenteerde voorstel aan de Alderstafel van 13 juli), 

alsnog leidt tot een beweging ten aanzien van openingstijden 

en fasering van de andere partijen aan de Tafel. 

  
Met vriendelijke groet, 

Marc van Schuppen 

  
 




